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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2014/15:756 Brist på vaccin till barn

Det har uppstått en brist på vacciner som innebär att läget är akut. Bristen är av 
så allvarlig karaktär att det allmänna vaccinationsprogrammet för barn i nuläget 
inte ser ut att kunna upprätthållas. Flera vårdgivare och producenterna av 
vaccin har enligt uppgift varskott regeringen och ansvariga myndigheter om 
bristsituationen, men någon lösning för att säkerställa att alla barn kommer att 
kunna erbjudas vaccin i enlighet med vaccinationsprogrammet har så vitt känt 
inte presenterats av regeringen. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt statsråd Gabriel 
Wikström när han fick kännedom om bristsituationen som riskerar möjligheten 
att upprätthålla vaccinationsprogrammet för barn och vilka åtgärder statsrådet 
sedan dess vidtagit?

………………………………………

Emma Henriksson (KD)
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